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PROTOKÓŁ Nr III/2019 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 18 marca 2019 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pani Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącej Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10oo, a zakończono o godz. 1510 . 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 15 

Radni obecni na Sesji: 

1. Chmur Eugeniusz   9.  Piotrowska Krystyna 

2. Jóźwiak Małgorzata   10. Skomorowski Marek 

3. Jakimiuk Anatol             11. Tatarczuk Przemysław  

4. Jurkowicz Marta Anna    12. Wierciński Wojciech 

5. Koptewicz Walentyna             13. Zawadzki Piotr 

6. Król Adam                         14. Zalewska Katarzyna                           

7. Lipiński Zbigniew   15. Zambrowski Paweł 

                    8. Matwiejuk Jarosław                      

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

4. Wojciech Gabriel,  I Zastępca  Komendanta Policji w Bielsku Podlaskim 

5. Kazimierz Pietraszko, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Boćkach 

6. Litewnicka Ewa, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach 

7. Marta Tymińska-Malinowska, Dyrektor GOK Boćki 

8. Tołoczko Barbara, Kierownik GOPS Boćki 

9. Teresa Modzelewska, Kierownik Gminnej Biblioteki 

10. Sołtysi Wsi, wg dołączonej listy obecności 

11. Mieszkańcy Gminy Boćki 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia obrad Sesji. 

Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 

prawomocne, nieobecny jest radny Król Adam. Poinformowała, że obrady są nagrywane i 

odczytała informację następującej treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy 

Boćki są rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w 

Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich 

danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w 

związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 

danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) z 

dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

(Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

lub: https://www.youtube.com/channel/UCHt0HwMOeKY07IK_BlWy77A ). 

https://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/
https://www.youtube.com/channel/UCHt0HwMOeKY07IK_BlWy77A
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Następnie Przewodnicząca powitała radnych, sołtysów i inne osoby biorące udział w Sesji. 

Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy do mikrofonu. Do 

porządku dziennego obrad w punkcie 4.7 wprowadza się, podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji spółkom 

wodnym w roku 2019, temat był omawiany na posiedzeniach komisji. Ponadto Klub Radnych 

przedłożył projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad wysokości diet radnym i sołtysom 

Gminy Boćki, proponuje, aby ten projekt uchwały wprowadzić do porządku dziennego w 

punkcie 4.8 obrad sesji.  

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy radni wyrażają zgodę na rozszerzenie porządku 

obrad o punkt 4.7  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie 

pomocy finansowej w formie dotacji spółkom wodnym w roku 2019 i poddała pod 

głosowanie: 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych (nie głosował radny Adam Król, był nieobecny na 

Sali). Za rozszerzeniem porządku obrad oddano 14 głosów /jednogłośnie, przeciw 0, 

wstrzymało się 0. 

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za rozszerzeniem porządku obrad o punkt 4.7 stanowi 

załącznik 1 do protokołu. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie rozszerzenie porządku obrad o punkt 4.8  Podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia  zasad wysokości diet radnym i sołtysom Gminy Boćki 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych (nie głosował radny Adam Król, był nieobecny na 

Sali). Za rozszerzeniem porządku obrad oddano 14 głosów /jednogłośnie, przeciw 0, 

wstrzymało się 0. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za rozszerzeniem porządku obrad o punkt 4.8 stanowi 

załącznik 2 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie porządku 

dziennego obrad dzisiejszej sesji.  

Po głosowaniu, Przewodnicząca stwierdziła, że w głosowaniu udział wzięło 14 radnych (nie 

głosował radny Król Adam, był nieobecny na Sali), „za” przyjęciem porządku obrad Sesji 

oddano 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się 0. Porządek został przyjęty jednogłośnie: 

Imienne głosowanie radnych Nr 3 za przyjęciem porządku obrad Sesji stanowi załącznik 

3 do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie III Sesji Rady Gminy i przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu obrad II Sesji Rady Gminy 

3. Omówienie sprawozdań za 2018 rok: 

1) Z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach 

2) Z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Boćki 

3) Z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Boćki za 2018 rok 

4) Z działalności oraz z wykonania planu finansowego w Gminnej Bibliotece Publicznej 

w Boćkach 
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5) Z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Boćkach za 2018 rok 

6) Z działalności i wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach 

za 2018 rok 

7) Z realizacji uchwały Nr XXIV/129/2017 Rady Gminy Boćki z dnia 28 grudnia 2017r 

oraz uchwały zmieniającej Nr XXVIII/146/2018 Rady Gminy Boćki z dnia 5 czerwca 

2018 r w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Boćki w 2018 roku 

8) Informacja z wykonania planu finansowego za 2018 rok w Szkole Podstawowej im. 

Jana Pawła II w Boćkach i w Szkole Podstawowej w Andryjankach 

4. Podjęcie projektów uchwał w sprawach: 

1). W sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na  

2). W sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok  

3). W sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2019 – 2023 

4). W sprawie zmiany uchwały XXX-159-2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Boćki w charakterze Partnera do realizacji projektu pn. 

„Regionalne Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa 

podlaskiego” finansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w 

ramach Osi Priorytetowej VII Poprawa Spójności Społecznej, Działania 7.1 Rozwój 

Działań Aktywnej Integracji Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego 2014-2020. 

5). W sprawie przyjęcia Statutów Jednostek Pomocniczych Gminy Boćki 

6). W sprawie przyjęcia planów pracy na 2019 rok komisji stałych Rady Gminy 

7). W sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie 

dotacji spółkom wodnym w roku 2019 

8). W sprawie ustalenia zasad wysokości diet radnym i sołtysom Gminy Boćki 

5. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym  

6. Sprawy różne  

7. Zamknięcie obrad sesji 

 

Ad pkt 2. Przewodnicząca Pani Małgorzata Jóźwiak przeszła do kolejnego punktu porządku 

dziennego, przyjęcie protokołu obrad z II Sesji Rady Gminy. 

Głos zabrał radny Pan Paweł Zambrowski i zapytał, dlaczego nie otrzymał odpowiedzi na 

złożony wiosek. Przewodnicząca Rady powiedziała, że odpowiedzi udzieli Wójt na piśmie. 

Następnie poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu obrad z II Sesji Rady Gminy. W 

głosowaniu udział wzięło 14 radnych (nie głosował radny Król Adam, był nieobecny na sali), 

„za” przyjęciem protokołu obrad II Sesji oddano 11 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się 3. 

Protokół został przyjęty większością głosów: 

Imienne głosowanie radnych Nr 4 za przyjęciem protokołu obrad II Sesji stanowi 

załącznik 4 do protokołu. 

Ad pkt 3 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Małgorzata Jóźwiak, powiedziała, że 

sprawozdania były dostarczone radnym na piśmie oraz szczegółowo i długo omawiano i 

dyskutowano na posiedzeniach komisji, zapytała czy istnieje potrzeba jeszcze raz ponownie 

przedstawiać. 
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Głos zabrała radna Pani Krystyna Piotrowska, proponowała, aby sprawozdania przedstawić 

nie szczegółowo tylko w skrócie, ponieważ w sesji uczestniczą sołtysi, którzy nie są zapoznani 

z ich treścią, a chcieliby wiedzieć. 

Ad. pkt. 3.1. Pani Barbara Tołoczko Kierownik GOPS złożyła sprawozdania z działalności za 

2018 Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach. Pomoc społeczna wspiera osoby i 

rodziny w wysiłkach zmierzających do zaspokojenia niezbędnych potrzeb. Ma na celu 

umożliwienie osobom i rodzinom przezwyciężenie trudnych sytuacji życiowych, których nie 

są one w stanie pokonać, wykorzystując własne uprawnienia, zasoby i możliwości. Pomoc 

społeczna polega na przyznawaniu i wypłacaniu przewidzianych ustawą świadczeń, pracy 

socjalnej, analizie i ocenie zjawisk rodzących zapotrzebowanie na świadczenia z pomocy 

społecznej, realizacji zadań wynikających z rozeznanych potrzeb społecznych. Pomoc 

społeczna udzielana jest w formie zasiłków stałych, zasiłków okresowych, zasiłków celowych 

na pokrycie wydatków związanych z klęską żywiołową lub ekologiczną. Zasiłków celowych 

na zaspokojenie potrzeb bytowych. Zasiłki celowe z powodu zdarzenia losowego. Zasiłki z 

wieloletniego programu „Pomoc Państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. Z 

realizacji projektu „Bądźmy Aktywni” – program na rzecz integracji i aktywizacji społeczno-

zawodowej podopiecznych GOPS w Boćkach. W projekcie tym uczestniczyły 22 osoby. 

Ośrodek Pomocy Społecznej zatrudnia pracowników socjalnych proporcjonalnie do liczby 

ludności, czyli 1 pracownik socjalny na 2 tysiące mieszkańców, nie mniej niż 3 pracowników 

socjalnych w pełnym wymiarze czasu pracy. GOPS w Boćkach nie ma spełnionego limitu 

etatów pracowników socjalnych. Brak jest po raz kolejny zabezpieczonych środków w 

budżecie na zatrudnienie brakującego pracownika socjalnego. Obowiązek dostosowania stanu 

zatrudnienia został również ujęty w zaleceniach pokontrolnych z Podlaskiego Urzędu 

Wojewódzkiego Wydział Polityki Społecznej z sierpnia 2018 roku. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy są pytania do Pani Kierownik?. Radni pytań nie 

zgłosili. 

/Sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 

 

Ad. pkt. 3.2. Pani Tołoczko Barbara przedstawiła sprawozdanie z realizacji Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Boćki. Gmina podejmuje działania na rzecz przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w 

szczególności w ramach pracy w zespole interdyscyplinarnym. W skład zespołu 

interdyscyplinarnego / grup roboczych wchodzą przedstawiciele policji, ośrodka pomocy 

społecznej, GKRPA, służby zdrowia, oświaty, kurator sądowy, kościoła. Do składu grupy 

można zapraszać inne osoby mogące mieć wpływ na podejmowane działania. Dzięki 

udziałowi przedstawicieli poszczególnych instytucji w pracach zespołu / grup roboczych 

zwiększony jest zakres współpracy  w zakresie przemocy domowej, działania można 

podejmować szybciej i zespołowo. W 2018 roku odbyło się 4 posiedzenia Zespołu 

Interdyscyplinarnego i 19 posiedzeń grup roboczych. Grup roboczych było utworzonych 5. 

Liczba osób objętych pomocą grup roboczych wyniosła 34 osoby, zaś liczba osób dotkniętych 

przemocą w rodzinie dotyczyła 20 osób. Przemoc może być skutkiem, jak i przyczyną 

dysfunkcji w rodzinie. Należy ją zakwalifikować do kategorii zachowania o dużej 

szkodliwości społecznej. Przemoc w rodzinie nie jest problemem indywidualnym, lecz 

społecznym. Zadaniem Programu jest wprowadzenie w życie szerokiego spektrum działań 

mających na celu zwrócenie uwagi opinii społecznej na zjawisko przemocy w rodzinie, jak i 

przeciwdziałanie przemocy w rodzinie. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy są pytania do Pani Kierownik?. Radni pytań nie 

zgłosili. 

/Sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 
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Ad pkt 3.3. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Boćki za 2018 rok przedstawiła Pani Barbara Tołoczko. Celem głównym Programu jest 

wsparcie rodzin przeżywających trudności w prawidłowym wypełnianiu funkcji opiekuńczo-

wychowawczej, które w efekcie ma doprowadzić do przywrócenia zdolności prawidłowego 

funkcjonowania  i zapewnić prawidłowy rozwój wzrastających w nich dzieci. Wspieranie 

rodzin ma charakter profilaktyczny. Pracownicy socjalni podczas wizyt w środowisku 

monitorowali sytuację dzieci w rodzinach, udzielali poradnictwa w zakresie prawidłowego 

wypełniania funkcji opiekuńczo-wychowawczych, informowali o świadczeniach jakie 

przysługują rodzinie. W Ośrodku Pomocy Społecznej jest zatrudniony jeden asystent rodziny, 

pomocą służył 11 rodzinom o liczbie 24 dzieci. W przypadku gdy funkcjonowanie rodziny 

jest bardzo trudne, opiekę nad rodziną sprawuje kurator sądowy. W 2018 roku w gminie 

Boćki świadczeń pomocy społecznej przyznano rodzinom z dziećmi z powodu ubóstwa – 33 

rodziny o liczbie osób w rodzinach 149 w tym 83 dzieci. Z powodu bezradności w sprawach 

opiekuńczo-wychowawczych i w prowadzeniu gospodarstwa domowego w rodzinach 

wielodzietnych – problem wystąpił w 11 rodzinach o liczbie osób w rodzinach 56 w tym 37 

dzieci. Wielodzietność (troje i więcej dzieci) – problem wystąpił w 9 rodzinach o liczbie osób 

w rodzinach 55, w tym 36 dzieci. Z pomocy społecznej tam gdzie występuje alkoholizm 

korzystało 7 rodzin o liczbie 25 osób, w tym 12 dzieci. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy są pytania do Pani Kierownik? Radni pytań nie 

zgłosili. 

/ Sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 

 

Ad pkt 3.4. Kierownik Gminnej Biblioteki Pani Teresa Modzelewska przedstawiła 

prezentację multimedialną z działalności oraz z wykonania planu finansowego Gminnej 

Biblioteki Publicznej za 2018 rok. W roku 2018 Biblioteka zarejestrowała 425 czytelników. 

Na miejscu z czytelni skorzystało 1390 użytkowników w tym 644 użytkowników czytelni 

internetowej, którzy wypożyczyli na miejscu 927 książek. Biblioteka prowadziła działalność; 

ferie zimowe w bibliotece, soboty w bibliotece z puzzlami, gry naszego dzieciństwa, gra 

terenowa „Zobacz”, Noc Bibliotek. Wakacyjne podróże po literaturze i kulturze”, Wyjazd do 

Parku Linowego w Doktorcach, Spotkanie autorskie z Joanna Żamejć. Rajd rowerowy kręci 

nas historia, Mała Książka – Wielki człowiek”. Współpraca z Fundacją OKOLICA przy 

projekcie „Most do historii”, spotkania seniorów w bibliotece, czwartkowe filmowe 

popołudnia, Sensoplastyka, spotkania autorskie z Barbarą Góralczuk. 

Radny Pan Adam Król powiedział, żeby wyjaśnić sprawę wydawania gminnego czasopisma 

„Boćkowiak”. Pani Kierownik odpowiedziała, że złożyła rezygnację z redagowania 

czasopisma, sprawa jest w toku załatwiania. Gazetę redagowała Pani Kierownik w ramach 

zakresu czynności. Druk finansowany był, ze środków Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii, ale Komisja ma inną wizję gazety.  

/ Sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 

 

Radny Adam Król dodał również, iż radni powinni omówić szerzej na komisji sytuację 

związaną z redagowaniem czasopisma Boćkowiak, czy ma być ono finansowane ze środków 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Radna Pani Krystyna Piotrowska, zabierając głos wypowiadała się, że gazeta dla 

mieszkańców była źródłem wiadomości, zamieszczano w niej gminne aktualności i 

informacje, porady dla rolników, artykuły i zdjęcia z realizacji projektów. Zdaniem radnej 

środki pieniężne na dofinansowanie druku Boćkowiaka powinno się dołożyć z budżetu 

gminy, żeby gazeta była wydawana.  
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Ad pkt 3.5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Boćkach za 2018 rok przedstawiła Pani Marta Tymińska - Malinowska, 

członek Gminnej Komisji. 

Radna Pani Krystyna Piotrowska nadmieniła, że ze sprawozdania wynika, iż komisja odbyła 

w ciągu roku 22 posiedzenia, a nie 13. Pani Marta Tymińska-Malinowska wyjaśniła, że w 

ramach swojej działalności komisja odbyła 13 posiedzeń w godzinach popołudniowych za, 

które członkowie komisji otrzymali wynagrodzenie. Natomiast członkowie uczestniczyli w 

tzw. grupach roboczych m.in: dotyczących rozmów motywacyjnych, które odbywały się w 

niepełnym składzie osobowym członków komisji i z tego tytułu nie pobierali dodatkowego 

wynagrodzenia. Posiedzenia Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przemocy w Rodzinie 

odbywały się w dzień w godzinach pracy, również bez wynagrodzenia. 

Radny Adam Król zapytał ile osób wchodzi w skład Komisji i kto. Pani Marta Tymińska-

Malinowska odpowiedziała, że skład komisji liczy 6 osób, do którego wchodzą Turkowicz 

Urszula - Pełnomocnik Gminnej Komisji, Marta Tymińska-Malinowska, Zbigniew 

Szpakowski, Alina Kolejkowicz, Katarzyna Małyszczuk i Bożena Kaczorek. 

/ Sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 

 

Ad. pkt. 3.6. Sprawozdanie z działalności i wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka 

Kultury w Boćkach za 2018 rok omówiła Pani Dyrektor Ośrodka. W Ośrodku zatrudnionych 

było 7 pracowników w tym jeden pracownik na urlopie macierzyńskim i jeden na zwolnieniu 

lekarskim, w przeliczeniu na pełne etaty 5,125 etatu. Wynagrodzenie pracowników etatowych 

139 tys zł. Na podstawie umów zatrudnieni byli instruktorzy do prowadzenia zajęć m.in. 

zajęcia z zespołem Klekociaki 3 tys zł, zajęcia muzyczne z Seniorami 6 325 zł, zajęcia 

teatralne 10 100 zł  oraz umowy  zawarte do prowadzenia i występu podczas III Gali Disco 

Polo 3 800 zł. W budynku GOK wykonano prace remontowe na kwotę 2 300 zł i w budynku 

CKT 2 tys zł. Remont świetlicy w Sielcu 2 490 zł, we wsi Mołoczki 13 181 zł, na materiały i 

energię wydano 77 293 zł 

/ Sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 

W trakcie radni zadawali pytania, a Pani dyrektor na bieżąco udzielała wyjaśnień. 

Radna Pani Krystyna Piotrowska zabierając głos wypowiadała się, że wszyscy pracownicy i 

kierownicy składają zapotrzebowania na środki na rok przyszły. Gminny Ośrodek Kultury nie 

złożył zapotrzebowania na 340 tys zł w jaki sposób teraz Rada ma rozliczyć i z czego. Pani 

Dyrektor odpowiedziała, że zapotrzebowania składa się przy uchwalaniu budżetu i tak jak 

wszyscy kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, takie zapotrzebowanie złożyła, środki 

dla GOK zostały przyznane Uchwałą Rady Gminy. 

Radny Pan Adam Król nadmienił, że we wsi Mołoczki za kwotę 13 tys zł przeprowadzono 

remont świetlicy i wystarczyło, a Pani Dyrektor zgłosiła zapotrzebowanie na 25 tys zł na 

remont rynien na budynku GOK. Jeżeli planuje się generalny remont budynku, więc może nie 

ma potrzeby przeprowadzania remontów. Pani Dyrektor odpowiedziała, że we wsi Mołoczki 

świetlica była remontowana ze środków funduszu sołeckiego, a GOK dołożył tylko 13 tys zł 

na kontynuację – na dokończenie remontu. Pani dyrektor odpowiadając poinformowała 

zgromadzonych o przeprowadzonej kontroli stanu budynku, której efektem są zalecenia 

pokontrolne narzucające wykonanie podstawowych napraw i remontów budynku GOK.  

Termin napraw rozłożono w czasie. Pierwszym zadaniem między innymi jest wykonanie 

naprawy orynnowania budynku GOK. Pani Dyrektor nadmieniła, że w roku 2018 jak i 2019 

nie zostały zaangażowane środki w celu wypełnienia zaleceń pokontrolnych. W przypadku 

generalnego remontu budynku w 2019 roku, niezasadna będzie wymiana orynnowania, 
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niemniej jednak do momentu podjęcia decyzji i zapewnienia środków na remont GOK-u w 

Budżecie Gminy, GOK musi zabezpieczyć fundusze na ewentualne wykonanie zaleceń.   

Radna Pani Krystyna Piotrowska zapytała, przez kogo była przeprowadzona kontrola i kto 

pilnuje i jest odpowiedzialny za stan budynku. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że kontrolę budynku, co 5 lat przeprowadza Wydział Nadzoru 

Budowlanego. Aby w budynku była prowadzona działalność, stan  jego musi odpowiadać 

wymogom budowlanym. U nas w niektórych przypadkach stwierdzono braki i nakazano ich 

usunięcie, a Dyrektorowi wręczono mandat. Mandat uiścił Dyrektor z własnych środków. 

Ad pkt. 3.7. W tym temacie głos zabrał Pan Walenty Korycki, powiedział, że w roku 

ubiegłym rozpoczęto współpracę z Fundacją Dla Zwierząt „Jedno Serce Nie Da Rady” 

mieszczącą się w Białymstoku. Współpraca polegała na wspólnym finansowaniu zabiegów 

sterylizacji i kastracji psów i kotów oraz propagowanie tego tematu wśród naszej gminy. 

Podpisano umowę, w której zabiegi były finansowane w 50% przez Gminę i w 50% przez 

Fundację. Ponadto nawiązano współpracę z organizacją Stowarzyszenie Przyjaciół Zwierząt 

w Boćkach. W wyniku tej współpracy w roku 2018 nie obciążając budżetu gminy odłowiono 

i przyjęto pod opiekę 10 szt szczeniąt w Nurcu. Jedną sukę i 5 szczeniąt w Skalimowie oraz 

jednego psa w Boćkach. 

Głos zabrała Pani Agnieszka Koners ze Stowarzyszenia Przyjaciół Zwierząt w Boćkach, 

którego siedziba mieści się w Podkowie Leśnej. Pani Koners zajmuje się bezdomnymi zwierzakami 

na terenie gminy Boćki. Współpraca zaczęła się od czasu, kiedy Stowarzyszenie otrzymało 

wiadomość, że pewna babcia w Boćkach ma 45 szt psów, tyle jednak nie było, o wiele mniej. Pani 

Koners od tego czasu pracuje na terenie gminy i w dalszym ciągu prosi mieszkańców o współdziałanie 

i współpracę. Stowarzyszenie w 2017 roku przyjęło 30 psów z posesji we wsi Sielc gm, Boćki. Na 

2018 rok z przyjętych psów ze wsi Sielc pozostało pod opieką stowarzyszenia 7 szt. W 2018 roku 3 

psy oddano do adopcji, jeden odszedł ze starości, a 3 psy w dalszym ciągu pozostają pod opieką 

Stowarzyszenia.  

Radna Krystyna Piotrowska nadmieniła, gdyby Stowarzyszenie proponowało 500 zł dotacji plus pies, 

wówczas może byłoby więcej chętnych na adopcję psa. 

/Sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 

Ad pkt 3.8. Pan Kazimierz Pietraszko Dyrektor Szkoły Podstawowej w Boćkach, przedstawił 

Informację z wykonania planu finansowego w 2018 roku 

1). W szkole podstawowej w Boćkach było12 oddziałów i uczyło się 209 uczniów, zatrudniano 34 

nauczycieli (dwóch nauczycieli przebywało na urlopie zdrowotnym dla podratowania zdrowia i było 

zorganizowane zastępstwo do czasu powrotu do końca wakacji. Od początku roku szkolnego tj. od 1 

września 2018 roku cztery osoby przebywają na długotrwałym zwolnieniu lekarskim, za które również 

były zorganizowane zastępstwa.). W przeliczeniu na pełny etat nauczycieli zatrudnionych było 27,46 

etatu nauczycielskiego, w tym 20,51 etatu nauczycieli dyplomowanych. Pracowników obsługi 7 

etatów. Ogółem wynagrodzenia i składki od nich naliczane wyniosły 1 565 327 zł. Świadczenia na 

rzecz osób fizycznych tj. dodatek wiejski i fundusz zdrowotny nauczycieli, zakup środków ochrony 

BHP wyniósł  90 149 zł. Wydatki związane z realizacją zadań statutowych w szkole podstawowej 

wyniosły 328 509 zł. 

2). W Oddziałach przedszkolnych  wydatki wyniosły 220 899 zł. Do oddziału 6- latków uczęszczało 

25 dzieci, do 5-latków uczęszczało 25 dzieci i do oddziału 4,5 – latków uczęszczało 20 dzieci. Razem 

do oddziałów uczęszczało 70 dzieci. Zatrudnionych było 2 nauczycieli dyplomowanych i jeden 

stażysta. Wydatki na wynagrodzenia i pochodne wyniosły 152 981 zł. 
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3). Inne formy wychowania przedszkolnego, do którego uczęszczało 24 dzieci w wieku 3-4 lat 

wydatki wyniosły 148 tys zł. Zatrudnionych było 2 nauczycieli 1 kontraktowy i 1 mianowany oraz 1 

pracownik jako pomoc nauczyciela.  

4). Gimnazjum wydatki 668 265 złotych. Od 1 stycznia 2018 do 30 czerwca 2018 uczyło się 62 

uczniów w trzech oddziałach, a od 1 września 2018r był jeden oddział o liczbie 26 uczniów. 

Zatrudniano 13 nauczycieli i 2,5 etatu obsługi. 

5). Stołówki szkolne – wydatki 214 457 złotych. W stołówce żywiło się 329 uczniów wraz z dziećmi 

klas zerowych oraz punkt przedszkolny i 68 uczniów ze Szkoły Podstawowej w Andryjankach. 

Zatrudnionych jest 5 osób, co stanowi 3 etaty. 

6). Świetlice szkolne wydatki 76 775 złotych. Zatrudnione były 2 osoby pedagogiczne 

/ Informacja w załączeniu do protokołu/. 

Radny Paweł Zambrowski  powiedział, że na posiedzeniu komisji mówiono o problemie z dachem na 

budynku szkoły, zapytał jaki jest koszt naprawy. Pan Dyrektor odpowiedział, że tak, stwierdzono aż 

23 ubytki w dachu, wynika z tego, że zachodzi potrzeba wymiany całego dachu na szkole. Kosztorys 

remontu jeszcze nie był wykonany. 

Pan Paweł Zambrowski powiedział, że Rada Gminy powinna w budżecie zaplanować pieniądze na 

remont dachu, bo im dłużej będzie się zwlekało, tym większy koszt. 

Pan Adam Król powiedział, że trzeba już wyliczyć koszty, żeby w tym roku zrobić. 

Następnie głos zabrała Pani Ewa Litewnicka Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach. 

Powiedziała, że w 2018 roku w pierwszym półroczu uczęszczało do szkoły 41 uczniów, którzy uczyli 

się w 7 oddziałach, a w drugim półroczu od września 2018 roku uczyło się 47 uczniów w 8 

oddziałach, w tym 4 oddziały miały klasy łączone. W szkole zatrudnionych jest 15 nauczycieli, w 

przeliczeniu na pełne etaty 10,76 oraz 2,5 etatu obsługi. Nauczyciele dyplomowani stanowią 5,15 

etatu, mianowani 3 etaty, kontraktowi 2,39 etatu, stażysta 0,22 etatu. Główną część wydatków 

stanowią wynagrodzenia osobowe wraz z pochodnymi i wyniosły 636 799,65 złotych. Świadczenia na 

rzecz osób fizycznych, dodatki wiejskie nauczycieli wyniosły 33 848,31 zł, wydatki statutowe 

211 475,67 zł. Wydatki na oddział przedszkolny 70 819,02 złotych. W pierwszym półroczu 2018 do 

oddziału przedszkolnego uczęszczało 12 dzieci w tym: 9-sześciolatków, 4-pięciolatków, 3-

czterolatków, 5-trzylatków. Zatrudniony był jeden nauczyciel kontraktowy. Natomiast od września 

2018 roku utworzono jeden oddział „0” – 7 dzieci i jeden oddział – 14 dzieci, do którego uczęszczało 

2-pięcolatków, 8-czterolatków, 4-trzylatków. Zatrudnionych jest dwóch nauczycieli, kontraktowy i 

dyplomowany. Wynagrodzenie i składki od niego naliczane wyniosły 49 700 zł, dodatkowe 

wynagrodzenie 3 800 z, składki ZUS 9 148 zł, fundusz pracy 998 zł, fundusz socjalny 2 880 zł., 

dokształcanie nauczycieli 1400 zł. Wydatki na zakup podręczników, materiałów edukacyjnych i 

ćwiczeniowych 5 539 zł. Świetlice szkolne 6 847 zł. Ogółem w Szkole Podstawowej w Andryjankach 

plan wydatków w 2018 roku wykonano w 100% i wyniósł on 1 138 074,44 zł. 

/ Informacja w załączeniu do protokołu/. 

Pani Krystyna Piotrowska nadmieniła, że jak całkowicie oddzieli się budynek mieszkalny od szkoły to 

wydatki zmniejszą się. Pani Dyrektor odpowiedziała, że tak koszty będą mniejsze.  

Pani Dyrektor powiedziała, że ostatnio w mediach jest głośno i dużo mówi się o podwyżkach dla 

nauczycieli. Wynagrodzenia nauczycieli nie są wysokie, odczytała nową obowiązującą od 1 stycznia 

2019 roku tabelę wynagrodzeń. Dodała, że jeżeli nauczyciel nie zarobi średniej gwarantowanej w 

karcie nauczyciela wypłaca się dodatek wyrównawczy tzw. „czternastkę”. Zgodnie z art. 30 

ust. 6 ustawy - karty nauczyciela, wypłacenie wyrównania wynagrodzenia jest obligatoryjne. 

Wyrównanie wypłaca się w przypadku, gdy otrzymane średnie jego wynagrodzenie było 

niższe od kwoty bazowej, określanej dla nauczycieli corocznie w ustawie budżetowej. 
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Wysokość średniego wynagrodzenia określona jest w ustawie i uzależniona od stopnia 

awansu zawodowego. 

Ad pkt. 4.1. Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. Rok 2018 został zamknięty wyższą kwotą 

1 770 618 złotych wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu gminy. Środki te zostaną przeznaczone na wykup obligacji w kwocie 600 tys złotych i na 

pokrycie przewidywanego deficytu w roku 2019. Planowane wydatki majątkowe w latach przyszłych 

to przebudowa już istniejącej infrastruktury: wymiana urządzeń na odcinkach wodociągów, 

kontynuacja budowy dróg gminnych, pomoc finansowa na budowę dróg powiatowych. Pytań do 

projektu nie było. Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały. Przewodnicząca Rady Gminy Pani 

Małgorzata Jóźwiak poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr III/17/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2019 -2022 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2019-2024 

Podjęta większością głosów. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych „za” przyjęciem projektu 

uchwały oddano 11 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się 4. 

Imienne głosowanie radnych Nr 5 za przyjęciem Uchwały Nr III/17/2019 Rady Gminy 

Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Boćki na lata 2019 -2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2019-2024 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad pkt 4.2. Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany do budżetu gminy. Zwiększa się plan 

dochodów i wydatków o kwotę 2 047 400 zł, ponieważ otrzymaliśmy promesę na usuwanie 

skutków klęsk żywiołowych spowodowanych ulewnymi opadami deszczów w latach 

ubiegłych na drogach gminnych Zwiększa się również plan dochodów i wydatków z tytułu 

planowanych do otrzymania środków z budżetu państwa na realizację zadania w ramach 

Programu Wieloletniego „Senior+” na lata 2015-2020. Środki pochodzą z dotacji i 

przeznaczone są na dofinansowanie pomieszczeń do ich nowej funkcji, doposażenie w 

niezbędne sprzęty i zakup wyposażenia. Otrzymaliśmy ostateczne kwoty subwencji 

oświatowej i jest mniejsza o 113 tys zł, w związku z tym o tę kwotę zmniejsza się plan 

dochodów. Ponadto zwiększa się plan wydatków o kwotę 1 056 971 zł w skutek 

wypracowania wolnych środków, dla szkoły 20 tys zł na dowóz dzieci do szkół, dla Spółki 

Wodnej 92 tys zł na zakup koparko – ładowarki, 50 tys zł na realizacje zadania 

inwestycyjnego na oczyszczalni, kwotę 42 tys zł jako wkład własny do realizacji Programu 

„Senior+” w miejscowości Dubno. Na realizację zadań związanych z usuwaniem klęsk 

żywiołowych – remont dróg gminnych, remont GOK, na zakup sprzętu do utrzymania 

czystości w gospodarce komunalnej. Kwotę 7 300 zł dotacja celowa dla Policji na 

dofinansowanie zakupu samochodu. Przekazuje się dla Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na realizację Programu kwotę 12 986 złotych jest to pozostałość 

niewykorzystanych środków w roku ubiegłym. 

Następnie Wójt Gminy przystąpiła do omawiania załącznik nr 4 do uchwały zadania i zakupy 

inwestycyjne w 2019 roku. Kwotę 150 tys zł przeznacza się jako wkład własny do projektu 

przebudowy systemu napowietrzania w oczyszczalni ścieków w Boćkach. 20% wkładu gmina 

wnosi do inwestycji związanych z przebudową dróg gminnych ze skutków powodziowych. 

Droga Sielc w kierunku granicy gminy - do przebudowy przewidziany jest odcinek 600 m, 

natomiast do granicy gminy pozostaje jeszcze 228 m . Wójt proponuje dołożyć własnych 

środków i wyremontować całą drogę do końca tj do granicy gminy. Do realizacji z tych 

środków przewidziany jest do remontu odcinek drogi Wygonowo – Piotrowo Krzywokoły 

oraz dwa odcinki łącznie z przepustem na drodze do wsi Pasieka od drogi krajowej 19. Sprzęt 
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do gospodarki komunalnej planuje się zakupić, gdy zostaną przejęte magazyny po Kemperze, 

ponieważ teraz nie mamy gdzie garażować.  

Głos zabrał Radny Pan Paweł Zambrowski, powiedział, że to Rada powinna mówić, które drogi 

należy remontować, a nie stawiać po fakcie, po co remont drogi do Pasieki, przecież tam jest asfalt. 

Pani Piotrowska Krystyna powiedziała, że od kilku lat mówiło się o budowie Regionalnego Centrum 

Kultury. Na to przedsięwzięcie poniesiono już nakłady w kwocie 54 tys. zł. Było powiedziane na 

komisji, że za 7,7 mln zł można postawić nowy budynek GOK. Po co remontować stary, może lepiej 

zaczekać. W październiku było mówione, że Urząd Marszałkowski ma do rozdania 1 mln zł na rozwój 

kultury, czy my aplikowaliśmy o te środki.  

Radny Adam Król odniósł się do remontu strefy napowietrzania oczyszczalni ścieków. 

Powiedział, że skoro Wodociągi Podlaskie zaoszczędziły 100 tys zł z odłączenia się od ujęcia 

wody w Koszewie (gm. Brańsk), to powinny z własnych środków finansowych dołożyć 50 

tys zł i pokryć w całości remont.  

Następnie głos zabrał I Zastępca Komendanta Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim Pan 

Wojciech Gabrel i prosił radnych o przyznanie dotacji celowej na zakup samochodu 

służbowego dla Policji. Policja ma dużo wyjazdów w teren, samochody zużywają się, 

zachodzi potrzeba sukcesywnej wymiany. 

Krystyna Piotrowska powiedziała, że Policja występuje każdego roku o środki na zakup 

samochodu i trzeba im dać. Kobiety starsze gniewają się na Policję, że nie pozwalają 

rowerem jeździć po chodniku, ale ulicą też nie da się jechać. Dla Policji udostępniono w 

gminie lokal. 

 Wójt powiedziała, że za lokal Policja płaci podatek od nieruchomości, a za jazdę rowerem po 

chodniku ukarała Policja z Siemiatycz. Ponadto przez ostatnie 3 lata gmina Boćki nie 

przyznawała dla Policji żadnych dotacji. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok odczytała Pani Jóźwiak 

Małgorzata Przewodnicząca Rady Gminy 

Głos zabrał Radny Adam Król, powiedział, że mamy jeszcze projekt uchwały o udzielenie 

pomocy finansowej spółce wodnej. W uchwale zmiany do budżetu, dotacja dla spółki jest już 

przyznana. Zdaniem radnego uprzednio trzeba przegłosować uchwałę dotyczącą dotacji dla 

spółki, ponieważ nie wiadomo, czy ta uchwała przejdzie. 

Krystyna Piotrowska powiedziała, że na komisjach nie było uchwały o dotację dla Spółki i 

radni nie wiedzą czy mają głosować i jak. 

Król Adam powiedział, że w ogóle nie powinno się głosować, bo projekt uchwały radni 

otrzymali dziś przed Sesją, a na komisjach tematu nie było. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy, że na posiedzeniach komisji była rozmowa, wszystko 

omówiono i dyskutowano na ten temat. Projektu uchwały nie było, ponieważ kontrowersyjna 

była podstawa prawna. Istota i cel projektu uchwały pozostaje bez zmian, tak jak rozmawiano 

na komisjach. Jeżeli nie przegłosujemy i nie damy pieniędzy dla spółki, to nie pójdą do 

realizacji zadania.  

Wójt wyjaśniła, że zakup koparko-ładowarki na komisjach był omawiany, projektu uchwały 

nie było, a dlaczego to wyjaśnił Sekretarz Gminy. Był ogłoszony konkurs przez Agencję 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w ramach, którego możliwe jest dofinansowanie 

zakupu sprzętu do utrzymywania urządzeń wodnych, w przypadku Spółki zakup koparko 

ładowarki. O dofinansowanie starać się mogła jedynie spółka wodna. Gmina napisała 

wniosek, którego wnioskodawcą była Spółka Wodna „Biele” w Boćkach. Wniosek został 

zakwalifikowany do dofinansowania. W związku z powyższym Spółka ma możliwość kupić 

koparkę z osprzętem, na którą pozyska 320 tys. zł, jednak nie ma wystarczających środków 

na wkład własny i na opłacenie podatku VAT. Gmina jako członek udziela dotacji celowej w 
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kwocie 92 tys złotych, na pokrycie kosztów niekwalifikowanych związanych z realizacją 

powyższego wniosku. Zakupiony sprzęt wykorzystywany będzie na terenie gminy do zadań 

realizowanych przez Spółkę Wodną i przez gminę np. na ograniczanie lub usuwanie skutków 

klęsk żywiołowych, niekorzystnych zjawisk klimatycznych lub katastrof. 

Zawadzki Piotr powiedział, że Spółka otrzyma dofinansowanie w wysokości 80% kosztów 

kwalifikowanych, a 20% pokryje ze środków własnych. Spółka nie ma wystarczających 

środków na zapłacenie podatku VAT, dlatego wystąpiła do gminy o dotację na opłacenie 

VAT-u, który jest kosztem nie kwalifikowanym. Gmina jest członkiem Spółki Wodnej, tereny 

obsługiwane przez Spółkę, są terenami należącymi do gminy. 

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie zmianę 

porządku dziennego obrad Sesji.  

Zapytała, kto jest za tym, aby zamienić kolejność głosowania uchwał, tj. punkt obrad 4.2. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok, zamienić miejscami z 

punktem 4.7 podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie pomocy 

finansowej w formie dotacji spółkom wodnym w roku 2019. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych „za” zamianą kolejności głosowania oddano 15 

głosów – jednogłośnie. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 6 za zamianą porządku obrad tj. zmiana 

kolejności głosowania uchwał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

W związku z powyższym głosowaniem Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały dotyczący udzielenia pomocy Spółce Wodnej: 

Uchwałę Rady Gminy Nr III/18/2019 z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie ustalenia trybu 

postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji spółkom wodnym w roku 

2019 

Która została podjęta jednogłośnie, „za” oddano 15 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 7 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Nr 

III/18/2019 z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie ustalenia trybu postępowania o 

udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji spółkom wodnym w roku 2019 stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 4.3. Głos zabrała Pani Barbara Tołoczko Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Boćkach. Na wstępie powiedziała, że w nawiązaniu do wypowiedzi 

poprzedniczki Pani Dyrektor Szkoły, która mówiła, że nauczyciele nie mają wysokich pensji i 

nauczyciel stażysta zarabia 30zł na godzinę, to w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej 

Kierownik z 35 –cio letnim stażem pracy ma 20 zł na godzinę a pracownik zaczynający pracę 

z najniższym wynagrodzeniem otrzymuje wynagrodzenie zasadnicze w wys. 13,39zł za 

godzinę.  

Następnie przystąpiła do przedstawienia projektu uchwały. Zgodnie z ustawą o 

pomocy społecznej osobom o niskich dochodach można przyznać m.in. pomoc w postaci 

posiłku lub świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności. Wieloletni program 

rządowy „Posiłek w szkole i w domu” uchwalony przez Radę Ministrów w dniu 15 

października 2018 r daje możliwość skorzystania z pomocy w formie posiłku lub zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności osobom, rodzinom posiadającym dochody do 150% 

kryterium dochodowego osoby lub rodziny. W przypadku osób rodzin, które osiągają dochód 

w wysokości nieprzekraczającej kwot kryterium dochodowego pomoc przyznaje się na 

zasadach ogólnych ustawy o pomocy społecznej. W przypadku osób, rodzin posiadających 

dochód w wysokości przekraczających kryterium dochodowe a nie przekraczającym 150% 
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kryterium dochodowego można przyznać pomoc, jeżeli Rada Gminy podwyższy do 150% 

kryterium dochodowe dla celów przyznawania pomocy w postaci posiłku lub świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności.  

Rada Gminy Boćki Uchwałą z dnia 20 lutego 2014 r Nr XXV/166/2014 podwyższyła 

kryterium dochodowe do celów przyznawania posiłku (uchwała jest aktualna). Aby osoby, 

rodziny mogły skorzystać z zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności w oparciu o w/w 

wieloletni program rządowy należy podwyższyć kwotę kryterium dochodowego w drodze 

uchwały. Gmina na realizację zadania dożywiania w ramach programu otrzymuje dotację z 

budżetu państwa w wys. do 80% kosztów realizacji programu (wkład gminy od 20 do 40%).   

 

Pani Kierownik GOPS powiedziała, że Ustawa o pomocy społecznej nakazuje zatrudnienie 3 

pracowników socjalnych, gdy gmina liczy powyżej 4 500 mieszkańców. W GOPS jest 

zatrudnionych dwóch pracowników socjalnych.  

Pan Adam Król zapytał, czy to leży w gestii radnych, żeby dla GOPS dać wyższą dotację. 

Czy na trzeci etat pracownika socjalnego pieniądze zostały zabezpieczone. Pani Barbara 

Tołoczko odpowiedziała, że pieniądze na trzeciego pracownika socjalnego nie zostały 

zabezpieczone w budżecie. 

 

Pani Kierownik odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr III/19/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego z 

pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 

2023 

Została podjęta jednogłośnie „za” oddano 15 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 8 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Nr 

III/19/2019 z dnia 18 marca 2019 r w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. pkt 4.4. Regionalne Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa 

podlaskiego jest projektem finansowanym ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego 

w ramach osi priorytetowej Poprawa Spójności Społecznej. Projekt będzie realizowany przez 

Miasto Łomża jako Lidera w partnerstwie z innymi jednostkami samorządu terytorialnego, 

okres 3 lat od 1 kwietnia 2019 roku do 31 marca 2022 roku. Łączna wartość projektu dla 6 

powiatów i gminy Boćki wynosi około 20 mln zł. Powiat Łomżyński deklaruje zabezpieczyć 

w budżecie projektu wkład własny w formie świadczeń integracyjnych dla uczestników CIS 

przekazane przez Powiatowy Urząd Pracy ze środków Funduszu Pracy w ramach realizacji 

Projektu. Celem projektu jest zwiększenie aktywności zawodowej i społecznej osób 

zagrożonych ubóstwem  lub wykluczeniem społecznym poprzez usługi integracji społecznej i 

zawodowej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie 

Uchwała Nr III/20/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie Gminy Boćki w charakterze Partnera do realizacji projektu pn. 
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„Regionalne Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa podlaskiego” 

finansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 

Priorytetowej VII Poprawa Spójności Społecznej, Działania 7.1 Rozwój Działań Aktywnej 

Integracji Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego 2014-2020. 

Podjęta większością głosów „za” oddano 14 głosów, „przeciw” – 0; wstrzymał się – 1 głos 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 9 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Nr 

III/20/2019 z dnia 18 marca 2019 r w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Boćki w charakterze Partnera do realizacji projektu pn. „Regionalne Innowacje 

Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa podlaskiego” finansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej VII 

Poprawa Spójności Społecznej, Działania 7.1 Rozwój Działań Aktywnej Integracji 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego 2014-2020 stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 Ad pkt. 4.5.W tym temacie głos zabrał Sekretarz Gminy, powiedział, że wcześniej 

podejmowaliśmy uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie 

zaopiniowania statutów sołectw. Teraz po zakończeniu konsultacji musimy podjąć uchwałę o 

ich zatwierdzeniu. Zmianą ważną, która wystąpiła w stosunku do poprzednich statutów to 

zmiana wydłużenia czasu trwania kadencji sołtysa i rad sołeckich z 4 lat do 5 lat. 

Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr III/21/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie przyjęcia 

Statutów Jednostek Pomocniczych Gminy Boćki 

Podjęta jednogłośnie „za” oddano 15 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 10 za podjęciem Uchwały Nr III/21/2019 Rady 

Gminy Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie przyjęcia Statutów Jednostek 

Pomocniczych Gminy Boćki stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

Ad pkt 4.6 Projekty planów pracy poszczególnych komisji Rady Gminy odczytał Sekretarz 

Gminy. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr III/22/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie przyjęcia 

planów pracy na 2019 rok  komisji stałych Rady Gminy 

Podjęta jednogłośnie „za” oddano 15 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 11 za podjęciem Uchwały Nr III/22/2019 Rady Gminy 

Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie przyjęcia planów pracy na 2019 rok komisji 

stałych Rady Gminy Boćki stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

Ad pkt 4.7. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy przeszła do kolejnego porządku obrad i 

w związku z tym, że temat został omówiony na początku obrad, poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Uchwała Nr III/23/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2019 rok  
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Podjęta większością głosów „za” oddano 11 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się - 4 głosy 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 12 za podjęciem Uchwały Nr III/23/2019 Rady Gminy 

Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

Ad pkt 4.8 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła wnioskodawców uchwały o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad wysokości diet radnym i sołtysom 

Gminy Boćki. Głos zabrał radny Król Adam, powiedział, że głównie chodzi o to, żeby dieta 

radnego nie zależała od posiedzenia, tylko diety radnym wypłacać w formie ryczałtu 

miesięcznego. 

Projekt uchwały odczytała radna Krystyna Piotrowska, zmianę wypłaty diety na miesięczny 

ryczałt uzasadniała tym, aby posiedzenia komisji robić częściej i o mniejszym porządku 

obrad. W naszym przypadku komisje zwoływane są rzadko, żeby nie płacić diety za 

posiedzenie. Gromadzą się duże ilości materiałów na posiedzenia i wszystko robione jest w 

pośpiechu. Chodzi o to, żeby nie płacić za posiedzenie, tylko płacić miesięcznie i posiedzenia 

zwoływać w razie potrzeb częściej, nawet kilka w miesiącu. Czasami trzeba podjąć jakąś 

uchwałę i dla oszczędności odkłada się posiedzenia. 

Radny Piotr Zawadzki powiedział, że proponuje przesunąć termin głosowania tej uchwały i 

przekazać do rozpatrzenia na posiedzeniach komisji. Na spokojnie bez pośpiechu omówić i 

przedyskutować ile radnym, a ile sołtysom. W dniu dzisiejszym nie głosować, przełożyć na 

następną Sesję. 

Krystyna Piotrowska mówiła, że projekt uchwały na komisję Pani Wójt przyniosła, ale go nie 

przedłożyła. Przy obecnych zasadach wypłaty diet, ilość posiedzeń komisji i Sesji jest 

minimalizowana w celu szukania oszczędności. Posiedzenia Komisji i Sesji odbywają się raz 

na kwartał. 

Wójt odpowiedziała, dla Pani Radnej Krystyny Piotrowskiej, że na posiedzeniach komisji 

projektu uchwały nie miała. Na posiedzeniu przedłożyła wykazy roczne odbytych posiedzeń 

komisji i Sesji z ostatnich 10 lat. Z wykazu wynikało, że w latach początkowych posiedzeń 

Rady w roku odbywało się 6,7,8, a w ostatnich latach w 2017 i w 2018 roku było ich 9, a nie 

4 tak jak mówi Radna. Wójt popiera przyznanie radnym miesięcznego ryczałtu, zamiast diet 

za każde posiedzenie. 

Przewodnicząca Rady Gminy przegłosowała wniosek radnego Pana Piotra Zawadzkiego, kto 

jest za tym, aby głosowanie nad projektem uchwały sprawie ustalenia zasad wysokości diet 

radnym i sołtysom Gminy Boćki przełożyć na następne obrady Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” oddano 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymał się 

1 głos. 

Uchwała w sprawie diet radnym i sołtysom, zostanie rozpatrzona i przegłosowana na 

następnym posiedzeniu Sesji Rady Gminy. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 13 za przesunięciem terminu głosowania projektu 

uchwały sprawie ustalenia zasad wysokości diet radnym i sołtysom Gminy Boćki 

przełożyć na następne obrady Sesji Rady Gminy, stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 5. Wójt poinformowała o realizacji uchwał oraz z działalności międzysesyjnej.  

Uczestniczyła w spotkaniach: 

- Stowarzyszenia Civitas Christiana i w Ekumenicznym Wieczorze Kolęd,  
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- odbyła kilka spotkań z mieszkańcami bloku przy szkole podstawowej w Andryjankach, na 

skutek prowadzonych rozmów, na własny koszt zamontowali oni liczniki na wodę w swoich 

mieszkaniach, natomiast w mieszkaniu wynajmowanym pozostało bez zmian, 

- we wspólnym spotkaniu wójtów u Komendanta Powiatowego Policji, omówiono wykonanie 

zadań w roku ubiegłym oraz sprawę przyznania środków przez jednostki samorządowe na 

zakup radiowozu. 

- w spotkaniu noworocznym u Starosty Powiatu Bielskiego, 

- w walnym posiedzeniu Spółki Wodnej „BIELE” oraz posiedzeniu zarządu, 

- w zgromadzeniu Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego, 

- w szkoleniu Wójtów zorganizowanym przez Regionalną Izbę Obrachunkową odnośnie 

zamówień publicznych 

- z Wodociągami Podlaskimi odnośnie remontu systemu napowietrzania, 

- w zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej, 

- w sprawie projektu, którego gmina jest partnerem, utworzenia Centrum Integracji 

Społecznej. 

 

W związku z przystąpieniem gminy w charakterze Partnera do realizacji projektu „Regionalne 

Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa podlaskiego”, mieszkańcy 

gminy w ilości około 60 osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym, przez 

okres 3 lat zostaną objęci wsparciem. Będą organizowane szkolenia w zakresie przyuczenia 

tych osób do zawodu, a później do zatrudnienia. Będą środki na świadczenia integracyjne dla 

uczestników CIS, na zatrudnienie, na wyposażenie w sprzęt, zakup urządzeń, materiałów i 

surowców. 

 

Wybory sołtysów i rad Sołeckich są w trakcie, odbyło się już 19 zebrań wyborczych i 

wybrano 19 sołtysów w tym 3 osoby funkcję sołtysa będą pełniły po raz pierwszy, pozostało 

jeszcze 17 wsi, w których trzeba przeprowadzić zebrania wyborcze. Wójt na ile pozwala jej 

czas i nie ma innych wyjazdów lub spotkań, stara się uczestniczyć w zebraniach wyborczych. 

 

Sprawa zatrudnienia w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej, za mało jest zatrudnionych 

pracowników w stosunku do liczby mieszkańców gminy. Tak, ale większa jest liczba osób 

zameldowanych na gminie, a inna liczba osób zamieszkujących i potrzebujących pomocy. 

 

Otrzymana promesa 2 mln zł przeznaczona jest na remont 3–ch dróg gminnych, 

pochodzących z protokołów szacowania szkód, spowodowanych przez ulewne deszcze w 

latach ubiegłych. Wójt nie ma wpływu, które drogi ma remontować, one są już wskazane, 

odcinek drogi Sielc – granica gminy, przepust i odcinek drogi do wsi Pasieka, oraz droga 

Wygonowo –Piotrowo Krzywokoły. Radny Paweł Zambrowski mówił, że na jednych drogach 

leje się asfalt dwa razy, a w innych miejscowościach nie ma wcale. 

Wójt wyjaśniała, że ona nie może zmienić realizacji remontu drogi, są to stare protokoły z 

wyrządzonych szkód na drogach, które były szacowane kilka lat wstecz. Pan Zambrowski jest 

radnym z Naszego Podlasia, Wójt prosi, żeby radny ze swojej strony porozmawiał i poprosił 

powiat o jakąś pomoc dla gminy. Gmina sama buduje gminne drogi, pomaga powiatowi 

budować drogi powiatowe, a powiat od nas pieniądze bierze, ale nam nie pomaga. Teraz prosi 

gminę o pieniądze na remont mniej niż jeden kilometr drogi Andryjanki – do Pomnika 

Wygonowo, koszt 1 650 000 zł, z tego chcą od gminy 330 tys zł, powiat 330 tys zł, pozostałe 

środki z projektu. Wójt proponuje, że gmina może tylko 10% dołoży udziału, a nie 50%. 
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Wójt mówiła, że gminy nie stać na budowę nowego budynku GOK-u, bo to koszt nie w 

tysiącach, tylko w milionach złotych, trzeba go pomału etapami remontować. 

 

Głos zabrał Radny Pan Adam Król, który powiedział, że pokusił się o wyliczenie 

samodzielnie kosztów remontu chodnika na jednej z ulic i wyszła mu kwota w granicach 24 

tys zł za sam materiał. Dodał, że Pani Wójt twierdziła wcześniej, że ta inwestycja będzie 

kosztowała dużo więcej, bo około 125 tys zł. Pan Radny powiedział również, że widzi pewną 

sprzeczność pomiędzy słowami Pani Wójt, a Pani Kierownik GOPS odnośnie zatrudnienia 

trzeciego pracownika w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej. Mówił także, że skoro po 

odłączeniu się gminy od ujęcia wody w Koszewie są oszczędności rzędu 100 tys zł, to jeżeli 

w przyszłości planowane jest odłączenie się od dwóch pozostałych ujęć wody 

zlokalizowanych poza terenem gminy Boćki, wówczas te oszczędności wzrosną kilkakrotnie. 

W związku z tym on jako radny uważa, że gmina powinna sama administrować ujęciem wody 

w Boćkach. Zaproponował również utworzenie przez gminę przedsiębiorstwa komunalnego, 

a nawet włączenie do niego spółek wodnych. Wtedy wszystkie prace wykonywałoby 

przedsiębiorstwo komunalne i nie potrzebne byłyby  spółki wodne i udzielanie im dotacji. Pan 

Adam Król zapytał ile procent zwrotu gmina dostała jeżeli chodzi o pieniądze z funduszu 

sołeckiego. 

 

Ad pkt 6. Pani Jóźwiak Małgorzata powiedziała, że w związku ze złożonym wnioskiem przez 

Pana Sławomira Dworakowskiego udziela mu teraz głosu. 

Pan Sławomir Dworakowski mówił, że występuje jako przedstawiciel Stowarzyszenia dla 

Bociek i Okolicy i przedkłada petycję dla Pani Przewodniczącej Rady Gminy. 

 

Wójt w odpowiedzi dla radnego Pana Adama Króla powiedziała, że dla gminy przestało się 

opłacać administrowanie sieci wodociągowo-kanalizacyjnej, a szczególnie oczyszczalni. 

Ciągle dokładało się do remontów, gmina nie posiada żadnego sprzętu do naprawy, trzeba 

było wynajmować. 

Radny Król powiedział, że prosi o informację, ile środków wpływa za oczyszczalnie, a ile 

wydajemy na remont. 

Głos zabrał Bujno Waldemar, powiedział, że na str 8 protokołu z Sesji, jest błąd literowy „4,5 

ml” brakuje jednej literki powinno być „4,5 mld”. Następnie nadmienił, że na drodze do wsi 

Pasieka jest asfalt i go remontują, a u nich nie ma wcale dobrej drogi, robią żwirówkę, a nie 

asfalt. Zapytał, kiedy będzie zakupiony sprzęt do gospodarki komunalnej. 

Wójt odpowiedziała, że otrzymała sporządzone i gotowe do realizacji protokoły, ona ich nie 

sporządzała i nie podejmowała decyzji, czy to ma być żwirówka, czy asfalt, ma tylko 

zrealizować zadanie. Natomiast ciągnik do gospodarki zakupi jak będzie gdzie go garażować. 

Radna Piotrowska  Krystyna – nadmieniła, że można garażować w magazynach po GS, jeżeli 

nie przecieka dach. Wójt odpowiedziała, że przecieka. Radna mówiła, iż słyszy się, że będą 

przywracane połączenia autobusowe, na zebraniach wyborczych sołtysów zbierać informację, 

gdzie brak takich połączeń. Zapytała czy gmina składała do Urzędu Marszałkowskiego 

wniosek na remont dróg gminnych lub powiatowych, ponieważ został ogłoszony nabór 

wniosków. Powiedziała również, żeby sprzedać Gimbusa, bo jest niepotrzebny. Pani Wójt 

odpowiedziała, że nabór wniosków na remont dróg dopiero ogłoszono i jeszcze nie 

składaliśmy wniosku. 

Następnie głos zabrał Waldemar Rynans, nadmienił, że gmina daje dla Policji pieniądze, a 

nagłośnienia w GOK-u nie ma. Mówi się, że gmina dużo dofinansowuje na drogi dla powiatu, 

a do Sielca robi się za swoje pieniądze. W starej kadencji nigdy nie było mowy o remoncie 
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drogi do Pasieki. Kontynuując Pan Rynans nawiązał do poprzedniej sesji Rady Gminy Boćki, 

na której zwrócił się z pytaniem do Pani Wójt, dlaczego nie wykonała uchwały Rady Gminy 

Boćki w sprawie udzielenia dotacji dla spółek wodnych na remont i przebudowę przepustu. 

Stwierdził, że aby wykonać uchwałę, Pani Wójt powinna przelać pieniądze spółkom wodnym 

i sprawdzić czy oni zasadnie je wydatkują, tak nie zrobiono. Naprawa została wykonana ale 

przez gminę. Pan Rynans nawiązał także do zarobków Pani Wójt dodając, że przejrzał 

oświadczenia majątkowe zanim została wójtem i aktualne. Nie może zgodzić się z 

odpowiedzią Pani Doroty Kędra-Ptaszyńskej, że zarabiała więcej zanim została wójtem. 

Mówił również, że na posiedzeniu komisji Pani Tołoczko Barbara sprawozdanie 

przedstawiała 3 godziny, a sprawozdanie finansowe omawiano zaledwie 5 minut bo 

brakowało czasu. Zapytał również jak to jest z gminnym autokarem, dlaczego uczniowie 

jeżeli chcą jechać na wycieczkę muszą wynajmować autokar. Nawiązał także do sprawy 

zaoszczędzenia mieszkańców na opłatach za wodę po odłączeniu od ujęcia wody w 

Koszewie. Stwierdził, że zapewne mieszkańcy np. Jakubowskich nie odczuli żadnej zmiany, a 

tym bardziej nie zaoszczędzili ani złotówki. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady Sesji. 

Protokołował: Helena Kłosińska 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 

 

 

 

Załącznik Nr 1 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

 

  

Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

1 1. Głosowanie za rozszerzeniem porządku obrad w punkcie 4.7 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   
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    7 Król Adam nie głosował   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 

 

Załącznik Nr 2 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

 Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

2 2. Głosowanie za rozszerzeniem porządku obrad w punkcie 4.8 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam nie głosował   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 3 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

3 3. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam nie głosował   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

 

 

Załącznik Nr 4 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

4 4. Głosowanie za przyjęciem protokołu obrad II Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 11     
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          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 3     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam nie głosował   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
 

 

Załącznik Nr 5 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

 

  Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

5 5. UCHWAŁA NR III/17/2019 RADY GMINY BOĆKI Z DNIA 18 MARCA 2019 
roku w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki 
na lata 2019 - 2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 
lata 2019-2024 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 4     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   
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    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
 

 

Załącznik Nr 6 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

6 6. Głosowanie za zmianą w porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 7 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

7 7. UCHWAŁA NR III/18/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 18 marca 2019 
r. w sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie pomocy 
finansowej w formie dotacji spółkom wodnym w roku 2019 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
 

Załącznik Nr 8 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

8 8. UCHWAŁA NR III/19/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 18 marca 2019 
r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 
celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na 
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lata 2019 – 2023 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
 

 

Załącznik Nr 9 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

9 9. UCHWAŁA NR III/20/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 18 marca 2019 r. 
w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Boćki w charakterze 
Partnera do realizacji projektu pn. „Regionalne Innowacje Społeczne – 
Centra Integracji Społecznej województwa podlaskiego” finansowanego 
ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 
Priorytetowej VII Poprawa Spójności Społecznej, Działania 7.1 Rozwój 
Działań Aktywnej Integracji Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Podlaskiego 2014-2020. 

          GŁOSOWAŁO:  15     
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          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
 

 

Załącznik Nr 10 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

10 10. UCHWAŁA NR III/21/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 18 marca 
2019 r. w sprawie przyjęcia Statutów Jednostek Pomocniczych Gminy 
Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   
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    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
 

Załącznik Nr 11 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

11 11. UCHWAŁA NR III/22/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 18 marca 
2019 r. w sprawie przyjęcia planów pracy na 2019 rok komisji stałych 
Rady Gminy 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 12 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

12 12. UCHWAŁA NR III/23/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 18 marca 2019 r. 
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 4     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
 

 

Załącznik Nr 13 do Protokołu Nr III/2019 

Sesji Rady Gminy Boćki 

Z dnia 18 marca 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 18 marca 2019 r. 

13 13. Głosowanie za zmianą w porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 14     
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          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 

 


